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V E R S L A G 

  
Vergadering : Algemene Ledenvergadering Hockeyvereniging Westland 

Datum : 30 november 2022 

Tijd : 19.30 uur 
Locatie :            

Aanwezig : 

Afwezig met kennisgeving : 

Clubhuis HVW 

30 leden/ouders 

G. Breas, F. Pakvis, C. van der Meer, J. en M. de Jong, R. v.d. Beukel,  
M. v.d. Beek, K.v. Kempen, F. Babijn, N. Steijn, L. Avontuur, F. Bruggeling, 

B. en H. Mulder, I. den Hartog,  

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Maarten v.d. Starre opent de vergadering en vraagt onder een warm 
applaus aan Conny v. Duijn om naar voren te komen om haar te bedanken voor 

al de jaren waarin zij zich heeft ingezet voor de vereniging en voornamelijk de 

ledenadministratie.  

  

2. Notulen ALV 21 februari 2022 

Er zijn geen tekstuele opmerkingen en de notulen worden goedgekeurd en 
vastgesteld. 

  

3. Aftreden/benoemen bestuursleden 

De bestuursleden stellen zich en het aftreedschema wordt getoond. 

 
 

4. Jubilaris 

J. Korteland wordt in het zonnetje gezet i.v.m. zijn 25-jarig jubileum. 

  

5. Aanpassing Huishoudelijk reglement 

De aanpassingen worden toegelicht. 

Wijziging statuten 

De aanpassingen worden toegelicht o.a. teamnamen zijn aangepast, flexibel 

lidmaatschap als mogelijkheid voor de toekomst, aanstellen 

continuïteitscommissie. V. Dekker vraagt of de aangewezen personen op de 
hoogte zijn hiervan? Dit wordt opgepakt door het bestuur. 

Schriftelijke stemming vindt plaats. 

  

6. Financieel beleid en kascommissie 

 K. v.d. Arend geeft een toelichting op de begroting en realisatie o.a. op de 

punten sponsoring, inkoopbeleid, trainerscontracten, spelmateriaal. De balans laat 
een gezond eigen vermogen zien. Wat is het idee met het bedrag van Euro 

300.000,-- op de bankrekening? Er zijn gesprekken gestart met de Stichting 

aangezien veld 1 en 2 in de komende 3 a 4 jaar aan vervanging toe zijn. Tevens is 
er overleg met de Gemeente om een andere constructie op te zetten in de vorm 

van ’velden huren’. Ook het plaatsen van zonnepanelen op het clubgebouw 
wordt nader bekeken (o.a. verstevigen/vervangen dak). De Stichting heeft nog 

een gunstig energiecontract. De volgende vergadering zal als agendapunt 

contributie hebben.  
J. Korteland neemt het woord namens de kascommissie en adviseert de leden om 

akkoord te gaan met het financieel beleid.  

De penningmeester en de kascomissie worden bedankt.  
De voorzitter vraagt de aanwezigen om schriftelijke decharge van het financieel 

beleid. 

  

7. Verenigingsbeleid 

http://www.hvwestland.nl/site/nl/home
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Er zal de komende 4 maanden geprobeerd worden om de vacante posities 

(voorzitter, secretaris, technische zaken, penningmeester) binnen het bestuur in te 

vullen. Indien dit niet lukt binnen deze termijn dan zal het bestuur in zijn geheel 
aftreden. Op dit moment wordt er door het bestuur “op de winkel gepast”. F. v.d. 

Pal zijn er mogelijkheden om functies wellicht op te splitsen? V. Dekker geeft aan 

dat het bestuur al enige tijd meer hands-on is dan bestuurlijk doordat andere 
functies binnen de vereniging niet zijn ingevuld. M. Doorneveld geeft ook een 

inzicht vanuit de commissie S&R dat het elkaar ontmoeten na de coronajaren 

weer heel belangrijk is. F. v.d. Pal wordt gevraagd aan te sluiten bij de denktank 
om geïnteresseerden te vinden voor de functies binnen het bestuur.  

 
Het technische beleidsplan wordt aangestipt. Wat willen wij als vereniging 

bereiken? Hoe willen wij leden opleiden? Wat zijn de ambities, doelstellingen. Het 

huidige bestuur zal dit niet meer oppakken.  

8.  Rondvraag 

C. v. Duijn, er is jarenlang en ‘team v.d. dag’ georganiseerd om verbinding te 

leggen tussen de zaterdag en zondag. I. Vermeer geeft aan dat dit weer is 
opgepakt. E. v. Dijk, kan er meer door 1e en 2e teams in de jongenslijn samen 

getraind worden om het niveau op elkaar af te blijven stemmen? Gezien de 

krapte in de jongenslijn is dit momenteel zeer lastig.  
J.v. Duijn bedankt het gehele bestuur en vraagt de aanwezigen om een applaus. 

De zaalhockey wordt aangestipt o.a. tijden, kosten. R. Potman heeft deze functie 

naar beste weten tijdelijk op zich genomen. Wij hebben geen blaashal omdat 
onze watervelden hiervoor niet geschikt zijn.  

  

9. Besluitvorming 

Aanpassingen Huishoudelijk Reglement 

 
- Opzegdatum lidmaatschap 

- Aangaan rechtshandelingen en het verricht van investeringen 

 
 

Statutenwijziging: 

- Periode zitting bestuursleden 
- Opzegdatum lidmaatschap 

- Digitale ALV 

 
 

Decharge financieel beleid  

 
Uitkomst besluitvorming tijdens deze vergadering: alle stukken zijn unaniem 

aangenomen. 

10.  Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.17 uur de vergadering na het aanstippen van de leuke 

evenementen die op het programma staan (oliebollentoernooi, culinaire avond, 
nieuwjaarsreceptie). 

 


